中科實中雙語部 新生入學語言測驗 注意事項 IBSC Language Proficiency Test Reminders

1. 考試當天,請各位考生與陪考家長於校門口進行簽到。

On the day of the examination, all candidates and accompanying parents are required to sign in at the school entrance.

2. 考生報到地點為雙語部 Grade 12 教室。屆時將進行應繳證件正本審查 及收取測驗費新台幣 600 元整。

The registration will be both in Grade 12 classrooms of IBSC. We will be checking the original copies of the documents and collecting testing fees 600 NTD for every participant.

3. 測驗當天請攜帶藍色或黑色原子筆、修正液(帶)以及能證明個人身分之證件。

On the day of the test, please bring your personal stationaries, including several black (blue) pens, and whiteout. Also, please bring your acceptable form of identification.

Acceptable forms of identification include:

- (1) R.O.C. citizens: R.O.C. identity card, valid passport or health insurance IC card. **Copies are not accepted**.
- (2) Foreigners: Valid passport or ARC with passport number. **Copies are not accepted.**
 - 4. 本次測驗分成筆試及口試兩部分,測驗流程請參閱附件。

The test is separated into two parts, the written and the oral test. For detailed test schedule, please refer to the attached file.

5. 每節考試遲到 15 分鐘以上的考生將失去該節次的考試資格。

Students who are 15 minutes late for the test will not be allowed to take the test.

6. 本次測驗結果預計於 8 月 17 日中午 12:00 前公告於本校網站 (www.nehs.tc.edu.tw)

The outcome of the test is scheduled to be released on our school's website (www.nehs.tc.edu.tw) on August 17th, 2023 before 12 pm.